
 

 

Matsedel Grundskolan. - Vecka 21 
Måndag 19/05 
Potatisbullar, blodpudding, lingon 
Potatisbullar, kockens gröna tillbehör 

Tisdag 20/05 
Broccolisoppa, bröd, mjukost 
Hustets soppa, bröd mjukost 

Onsdag 21/05 
Fisk med cornflakestäcke, potatismos, dressing 
Grönsaksbiff, potatismos, dressing 

Torsdag 22/05 
Kycklingköttbullar, pasta, ketchup 
Vegobullar, pasta, ketchup 

Fredag 23/05 
Hawaiigratäng, bulgur 
Hawaiigratäng med quorn, bulgur 

Vecka 22 
Måndag 26/05 
Chicken nuggets, ris, currydressing 
Green nuggets, ris, currydressing 

Tisdag 27/05 
Kebabpytt, kebabdressing 
Kebabpytt vego, kebabdressing 

Onsdag 28/05 
Husets pastasås, spaghetti 
Sojafärssås, spaghetti 

Torsdag 29/05 
Kristi himmelfärdsdag 
 

Fredag 30/05 
Lovdag 
 

Vecka 23 
Måndag 02/06 
Panerad fisk, kokt potatis, remouladsås 
Grönsaksbiff, kokt potatis, remouladsås 

Tisdag 03/06 
Husets soppa, bröd, ost 
Thaisoppa med linser, bröd, ost 

Onsdag 04/06 
Stroganoff med kycklingkorv, pasta 
Stroganoff vego, pasta 

Torsdag 05/06 
Elevens val 
 

Fredag 06/06 
Sveriges Nationaldag 
 

Vecka 24 
Måndag 09/06 
Köttbullar, kokt potatis, brunsås, lingon 
Vegobullar, kokt potatis, brunsås, lingon 

Tisdag 10/06 
Kockens val av fiskrätt 
Kockens gröna val 

Onsdag 11/06 
Pastasallad med kyckling, dressing 
Pastasallad, falafel, dressing 

Torsdag 12/06 
Skolavslutning Korv med bröd, ketchup, senap 
Vegokorv med bröd, ketchup, senap 

Fredag 13/06 
Sommarlov 
 
 

Salladsbord & bröd, mjölk serveras varje dag till lunchen. Med reservation för ändringar i menyn. 


